
 

Schriftelijke vraag 07-02-2023

Onderwerp: Trace chemische pijpleidingen

Geacht college,

Eerder al zijn wij door uw college bijgepraat over de plannen rond het aanleggen van pijpleidingen t.b.v. 
chemische stoffen (Delta corridor; een ondergrondse vierbaanssnelweg voor waterstof, grondstoffen 
voor de chemie en de afvoer van CO2). Voor zover wij weten zouden nieuw aan te leggen pijpleidingen 
niet over Laarbeeks grondgebied lopen. Er bereiken ons nu berichten dat dit wellicht toch wel zo zou 
zijn.

Vragen:
1) Kan het college een update geven over de plannen rond de Delta corridor? 

2) Om welke pijpleidingen (stoffen) gaat het op dit moment?

3) Loopt het geplande tracé inderdaad niet over Laarbeeks grondgebied? 
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